
                                      V kabině A-mužstva 25. 9. 2015 

 

Věc: Vyjádření k situaci kolem aktuálního dění v HC Slezan Opava – A-mužstvo  

Chtěli bychom uvést některé věci na pravou míru. Fanoušci, kteří čtou vyjádření okolo aktuální situace na webových stránkách, 

nemají dle našeho názoru všechny informace. Může proto vzniknout jistá deziluze, že opavský mužský hokej je bez jakýchkoliv 

problémů. Toto vyjádření vzniklo na popud toho, že vedení klubu HC Slezan Opava s námi přestalo komunikovat. 

Co se týká vyjádření města Opavy, jsme velice potěšeni ze záměru odkoupit celý závod HC Slezan Opava a dále provozovat celý 

oddíl. Nicméně celý tento proces je teprve v plenkách a nemusí být nakonec vůbec realizován, zvlášť v již rozjeté sezoně. V praxi 

to pak znamená, že my, hráči A mužstva (z 99% opavští patrioti) trénujeme v podstatě od května 5x týdně. V současné době 

hrajeme profesionální soutěž úplně ZADARMO a co je horší - bez vidiny brzké změny. Berte na vědomí, že jediný hráč A-mužstva 

nemá záměr hrát někde jinde nebo zbaběle utéct. Jediný hráč nechce, aby v Opavě mužský hokej nebyl!!!!  Vězte, že  4x týdně 

trénovat a 2x týdně hrát zápas profesionální soutěže bez jakékoliv smlouvy či finanční podpory prostě NELZE! Většina z nás 

normálně pracuje nebo chodí do školy a jistě si dovedete představit, v kolik se vyjíždí a přijíždí na utkání (např. ve středu do 

Moravských Budějovic či Břeclavi). 

Navrhli jsme vedení od května několik termínů, do kdy jsme ochotni počkat. Nicméně nebylo vykonáno nic, aby tato blížící se 

„katastrofa“, o které dle našeho mínění celé vedení HC Slezan Opava vědělo, byla odvrácena. Ani odvolané přípravné duely, 

které NEBYLY zrušeny kvůli nemoci ani pracovnímu vytížení, neznamenaly změnu. Dalším slibům, které trvají více než půl roku, 

jsme přestali věřit. Dejte si proto ruku na srdce, kdo z Vás by vydržel poctivě pracovat v práci, byť na částečný úvazek, kde mu 

půl roku nedají smlouvu? My ANO!!!! 

Myslíme si, že celé vedení si je moc dobře vědomé naší oddanosti právě tomuto klubu, na kterou celou tuto dobu spoléhají! 

Jsme přesvědčeni, že v žádném jiném klubu by tato situace nikdy nenastala. Vedení ani hráči by tuto situaci nikdy nenechali dojít 

až tak daleko. Bez smluv by se tým rozprchl a soutěž by vůbec nezačala. Ale v Opavě? NE! 

Nechceme nikomu vyhrožovat ani snad nikoho obviňovat. Chceme tímto vyjádřením pouze „rozhýbat“ aktuální vedení HC Slezan 

Opava, vedení města a případné možné partnery klubu ke konstruktivní debatě a k jasným následným krokům. Chceme, aby do 

doby, než tento klub převezme město Opava (1. 1. 2016), jsme měli alespoň nějaké standartní podmínky a abychom dále mohli 

hrdě reprezentovat tento náš milovaný klub jako doposud!!!!! Věřte tomu, že např. brusle nevydrží při této porci tréninků a 

zápasů nepřetržitě 5 sezón v řadě. Není příliš motivační, když jinak bezchybný brankář dostane gól po velice slabé střele od 

modré čáry, protože betony se prostě „ohnou“… S opuchlou rukou po střele do lapačky se taky dobře nechytá. V takových 

podmínkách prostě vydrží jen skuteční patrioti, kteří se dokážou se ctí rovnat i celkům s rozpočtem např. 15mil…. 

Proto Vás tímto vyjádřením vyzýváme k nějaké akci a ne jen slibům, že se situace změní. Jsme připraveni sami jednat se zástupci 

klubu a města o nastalé situaci. Zdá se nám, že poslední cca rok to bylo tzv. „O NÁS BEZ NÁS“… 

V opačném případě jsme bohužel nuceni předčasně ukončit naše působení v této sezóně …. To nikdo, kdo se tady pod touhle 

střechou naší stařičké haly cítí doma, NECHCE!!!!!!!!!!!!!!!! 

V závěru Vás tímto chceme pozvat na pondělní domácí utkání s Valašským Meziříčím. Rádi bychom pozvali nejen hokejové 

fanoušky, ale i širokou veřejnost, které není osud hokeje v Opavě lhostejný. Je možné, že tento zápas může být poslední domácí 

utkání sezóny 2015/2016. Následně se může stát, že vlivem těchto událostí zanikne po 107 letech opavský hokej!  

            

Děkujeme všem fanouškům, kteří za námi v této těžké situaci nadále stojí. Je to jediná podpora, kterou momentálně cítíme.  

  

Kabina A-mužstva 


